

## STYREPROTOKOLL NR 6 - 2024

Dato: 6.6.2024  
Deltakere: Odd Christian Øverland, Fredrik Alvestad, Tore Nordstrand, Nils Einar Ringstad,  
Dagfinn Helsem  
Sted: Møtet ble avviklet på Teams

### SAK 1: PRAKTISK INFORMASJON OM STYRET OG STYRETS ARBEID

Hjemmesiden [www.roaldsida.no](http://www.roaldsida.no) er nå oppdatert og ajour. Reviderte vedtekter, samtlige protokoller, årsregnskap og oppdatert kontaktinformasjon til veglaget og styrets medlemmer er tilgjengelig nå.

Samordnet registermelding er behandlet og godkjent i Brønnøysundregistrene.

Overgangen fra nettbank til nettbedrift, samt krav om dobbel signatur for alle utbetalinger fra veglaget forventes å være på plass ila de nærmeste dagene.

#### VEDTAK:

Orienteringen tas til etterretning.

### SAK 2: ØKONOMI

Per 6.6.2024 har veglaget ca kr 592' på driftskonto. I tillegg er det ca kr 122' på konto for anleggsavgift. Veglaget har mottatt to fakturaer på til sammen kr 70' som per dato ikke er betalt.

Samtlige medlemmer har betalt alle utsendte fakturaer.

To hytteiere, som ikke har vært registrert i veglaget, har fått tilsendt krav om innbetaling av anleggsavgift, medlemsavgift samt andel av brøyting og vedlikehold 2023 – 2024.

#### VEDTAK:

Orienteringen om veglagets økonomiske status tas til etterretning.

### SAK 3: SOMMERVEDLIKEHOLD

Det ble informert om at sommervedlikehold, skraping og legging av nytt topplag på deler av vegene i veglagets område, nå er gjennomført ihht plan.

#### VEDTAK:

Informasjonen tas til etterretning.

Dersom det fortsatt er vegområder som trenger vedlikehold, skal det meldes til Nils Einar Ringstad som vurderer eventuelle tiltak.

### **SAK 4: ANLEGGSARBEID PÅ EIENDOMMER – REGISTRERING AV NYE MEDLEMMER**

Veglaget har ikke noe godt «system» for å registrere anleggsarbeid og nybygging innenfor vårt område. Vi er avhengig av at noen melder ifra når anleggsarbeidet starter. I utgangspunktet skal det være utbygger. Vedkommende skal gjøre seg kjent med hvilke reguleringer, krav og forpliktelser som gjelder for utbygging i et område. Men veglaget får så godt som aldri slike meldinger. Det er medlemmer, for det meste styremedlemmene, som melder ifra når de, mer eller mindre tilfeldig, ser at en ny tomt graves ut. De fleste registreres tidlig, men i noen tilfeller pågår både opparbeidelse av tomten og hyttebyggingen uten at det blir registrert i veglaget. Det er uheldig både for hyttebyggeren og veglaget.

Styret diskuterte hva som kan gjøres for i større grad å sikre at anleggsarbeidet registreres så tidlig som mulig.

#### **VEDTAK:**

Styreleder kontakter Stranda kommune for å avklare om det kan etableres en rutine som gjør at kommunen melder til veglaget når det blir gitt nye byggetillatelser innenfor vårt område.

Det oppfordres i tillegg til at medlemmer melder til styreleder når man ser at nye anlegg igangsettes.

### **SAK 5: TVIST OM §13 ANLEGGSavgIFT – SAK I JORDSKIFTERETTEN**

Styreleder orienterte om status i tvisten om vedtektenes § 13 Anleggsavgift. Styret gjennomgikk og diskuterte deler av prosesskrivene i saken.

#### **VEDTAK:**

Styreleder fortsetter dialogen med advokat Yngve Romsvik i advokatfirmaet Bjørge-Skaaraas & Co og forbereder saken for behandlingen i Møre og Romsdal jordskifterett 20.6.2024.

### **SAK 6: VEDTEKTENE**

Overskriften i vedtektenes §15.4 er ikke i samsvar med paragrafens tekstlige innhold. Det gjør det vanskelig for lesere å orientere seg og finne svar på spørsmål som vedtektene regulerer. Paragrafens overskrift er «Spesielt om vinterbruk og -drift», mens den påfølgende teksten omtaler både sommervedlikehold og kostnadsfordeling mellom sonene som veglaget er delt i.

#### **VEDTAK:**

Styreleder utarbeider forslag til endring i vedtektenes § 15.4. Forslaget legges frem for årsmøtet 2025.

### **SAK 7: LEGGING AV FAST VEGDEKKE**

Årsmøtet 2024 vedtok at styret skal utrede spørsmålet om legging av fast vegdekke fra RV 60 til ca 10 meter nedenfor krysset mellom Økslevegen og Ringstadsætervegen.

Styret diskuterte ulike fordeler og ulemper med tiltaket.

#### **VEDTAK:**

Nils Einar innhenter pristilbud på nødvendig forarbeid og legging av asfalt fra RV 60 til 10 meter nedenfor krysset mellom Økslevegen og Ringstadsætervegen. Saken diskuteres videre i kommende styremøte.

### **SAK 8: VEGBOM FOR HELE HYTTEFELTET**

Årsmøtet 2024 vedtok at styret skal utrede spørsmålet om plassering av vegbom for hele hyttefeltet, i samarbeid med Ringstadsætra hytteforening.

Styret diskuterte ulike alternativer for vegbom, fysisk bom versus digital bom med skiltgjenkjenning.

#### **VEDTAK:**

Dagfinn og Fredrik innhenter informasjon om ulike alternativer for vegbom for hele hyttefeltet. Saken diskuteres videre i kommende styremøte.

### **SAK 9: STYREHONORAR**

Årsmøtet 2024 vedtok at styret skal utrede modell for styrehonorar i veglaget. I dag er det bare styreleder som mottar styrehonorar.

#### **VEDTAK:**

Styreleder lager utkast til ulike modeller for styrehonorar. Forslagene legges frem for styret som diskuterer saken videre i kommende styremøte.

### **SAK 10: BESTILLING AV BRØYTING I BRØYTEAPP'EN**

Årsmøtet 2024 vedtok at styret skal ta initiativ til endre mulighetene for å bestille brøyting i brøyteapp'en til maksimum én uke frem i tid.

#### **VEDTAK:**

Styreleder kontakter utvikler av brøyteapp'en mLoggFritid for å avklare muligheten for å redusere perioden det kan bestilles brøyting for.